

此確認函已付回郵資，請黏封後直接郵寄至星展銀行(台灣) 企業帳戶服務部收(收件地址於背面)

DBS IDEAL™

使用者資訊維護確認函 USER MAINTENANCE FORM (FOR SUBMISSION TO BANK)

新網銀交易安全機制 - mChallenge

為提升星展網路銀行安全性，自 2014 年 2 月 10 日起，星展銀行對於 IDEAL 網銀客戶(選擇單一交易管控機制者)利用 IDEAL 進行交易時會發送簡訊至使用者於本行最後留存之行動電話，通知交易提示碼，使用者須依指示輸入正確之交易提示碼後，始得完成網銀交易。為避免耽誤交易進行，請 貴公司確認或更新使用者之行動電話號碼(如下)。如果已經至 IDEAL 視窗完成正確更新者，無須回覆本函。如有疑問，請隨時與星展客服中心聯絡(電話：0800-808-889)，或請至星展官網了解更多詳情(請參閱 www.dbs.com.tw)。請正確填寫下列資訊，並回郵至星展企業帳戶服務部。

To reinforce IDEAL security, DBS will send response message via SMS through mobile phone. Please ensure to confirm and update the mobile phone information in below to avoid any transaction delay. If any inquiries, please contact DBS Customer Service at 0800-808-889. For more information, please follow the link. (www.dbs.com.tw)

| 公司統編/虛擬統編 DBU/OBU | 使用者登入 ID USER ID | 行動電話號碼 Mobile | 電子信箱 Email |
|----------------------|---------------------|-------------------------------------|-------------------|
| -範例- 8876543210 | JOHNSMITH | (國碼)-(行動電話號碼) (886)-(0987654321) | johnsmith@dbs.com |
| | | | |
| | | | |

(請黏封)

(請黏封)

公司之授權簽署與用印 Authorised Signatories and Company Chops

本公司在此確認我/我們已收到、閱讀、理解並接受星展銀行(台灣)的企業網路銀行的服務條款以及費用一覽表。我/我們確認使用由星展銀行(台灣)提供的銀行產品與服務並受其服務條款的約束。(請參閱www.dbs.com.tw)
I/we hereby confirm that I/we have received copies of DBS Electronic Banking (“EB”) Services Terms and Conditions and Fee Schedule, which I/we have read, understood and accepted. In addition, I/we acknowledge that there are other terms and conditions and agreement(s) intended or expressed to govern the use of other relevant banking products and services offered by DBS Bank (Taiwan) Ltd which may be used by me/us from time to time. I/we hereby confirm that I/we have read, understood and agree to be bound by such terms and conditions and agreement(s).
(Please refer to www.dbs.com.tw)

簽印處:請加蓋公司經濟部大小章 (DBU)或授權人簽名 (OBU) Company Chops(DBU) or Business Owner’s Signature (OBU)

日期 Date